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Abstract (en)
[origin: EP2708802A1] The lamp (1) has a lamp module (3) blocked in a lamp body (2) for illuminating a processing section and attached with an
extension component (5). The extension component comprises an attachment region (7) for fastening at a wall or a movable support. A battery
(14) is arranged in a light-body-side portion of the lamp by the attachment region and located in a handle (13) that is fixed at the lamp body. The
extension component is divided into an intersect (9) and a spring arm (10) over multiple joints (11). The lamp body comprises a housing (4). The
battery is designed as a lithium-polymer battery, a lithium ion battery, a nickel metal hydride battery or a lithium iron phosphate battery.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Operationsleuchte (1) mit einem Leuchtenkörper (2), in dem zumindest ein Leuchtenmodul (3) zum Erhellen eines
Operationsbereiches verbaut ist, und mit einem am Leuchtenkörper (2) angebrachten Verlängerungsbauteil (5), das einen Anbringbereich (7) zur
Befestigung an einer Wand, einer Decke oder einem fahrbaren Untersatz aufweist, wobei wenigstens ein Akkumulator (14) in zumindest einem vom
Anbringbereich (7) aus gesehen leuchtenkörperseitigen Abschnitt der Operationsleuchte (1) angeordnet ist, wobei der wenigstens eine Akkumulator
(14) in einem am Leuchtenkörper (2) befestigten Griff (13) befindlich ist.
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